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Št.:900-2/2023/9-1 

Datum: 27. 2. 2023 

 

ZAPISNIK 

 

17. seje Sveta zavoda CIRIUS-a Vipava, dne 27. 2. 2023 ob 17.00 uri v zbornici. 

 

Navzoči: Anja Kovšca Kosovel, Barbara Vetrih Bolčina, Janez Praček, Alenka Premrl Lemut, 

Tatjana Pregeljc, Mojca Črnigoj, Katja Bucik, Iris Ličen, Nataša Nardin, sindikalna zaupnica 

Lucija Praček, računovodja Polonca Volk, v. d. ravnateljice Marjeta Bratož, pomočnica v. d. 

ravnateljice Mateja Kete Černe, pomočnica v. d. ravnateljice Petra Rijavec, pomočnik v. d. 

ravnateljice Alojzij Adamič. 

 

Odsotni: Teja Bajc – opr., Joško Andlovic – opr., predsednica Sveta staršev Saša Petejan – 

opr.  

 

Dnevni red so člani prejeli z vabilom: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 15. seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 16. seje. 

4. Poročilo inventurne komisije in inventurni elaborat. 

5. Obravnava in potrditev Letnega poročila za leto 2022. 

6. Obravnava in potrditev Kadrovskega in Finančnega načrta ter Programa dela za leto 

2023. 

7. Cenik tržne dejavnosti. 

8. Razno. 

 

Članica sveta želi pojasnilo, zakaj podpredsednik Sveta staršev ni imel možnosti priti na sejo, 

potem ko se je predsednica opravičila. Pravi, da je s tem kršen 11. člen Poslovnika Sveta 

staršev in sklep Sveta zavoda z dne 25. 2. 2021. 

 

Predsednica Sveta zavoda razloži, da je v sklepu sveta zavoda zapisano, da je predsednik 

Sveta staršev prisoten na sejah Sveta zavoda. Poslovnika Sveta staršev pa ne pozna.  

 

Predsednica Sveta zavoda ugotovi, da smo sklepčni ter prebere dopolnjen dnevni red 17. seje. 

 

 

Točka 1 

 

Člani so dopolnili dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 15. seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 16. seje. 

4. Poročilo inventurne komisije in inventurni elaborat. 

5. Obravnava in potrditev Letnega poročila za leto 2022. 
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6. Obravnava in potrditev Kadrovskega in Finančnega načrta ter Programa dela za leto 

2023. 

7. Cenik tržne dejavnosti. 

8. Sum na kršenje pravic staršu otroka. 

9. Dopis predsednice Sveta staršev. 

10. Delovna uspešnost ravnatelja. 

11. Informacija o nepremičninah CIRIUS-a. 

12. Razno. 

 

 

Sklep  številka 17.1.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje dopolnjen 

dnevni red 17. seje. 

 

Točka 2 

 

Na zapisnik 15. seje ni bilo pripomb. 

 

Sklep  številka 17.2.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje Zapisnik 

15. seje. 

 

 

 

Točka 3 

 

Na zapisnik 16. seje sta bili pripombi, in sicer pri točki 5. Stavek se pravilno glasi: 

Članica sveta je vprašala, kako je z izvajanjem storitev, ki so zapisane v sklepu prejšnje seje, 

glede prehodnega obdobja? Namreč, klicala jo je mama učenca, ki je pravočasno sporočila 

potrebo po nočitvi in je bila s strani ustanove zavrnjena, da se nočitve med tednom ne izvajajo 

več. 

Članica sveta pove, da glede na to, da je v. d. ravnateljice odstopila, se vpraša, kako bo 

računovodja pripravila kalkulacije brez navodil in kaj se bo zgodilo s sklepom št. 15.5.? 

Član sveta je podal pripombo, zakaj v zapisniku niso bila podana tudi vprašanja in odgovori, 

ki so bili postavljeni kandidatoma za ravnatelja. Namreč v Zapisniku sveta staršev je to 

natančno zapisano. 

Predsednica Sveta zavoda pove, da se je do sedaj v zapisnike pisalo samo povzetke in ne 

dobesedne zapise. Lahko pa prakso spremenimo in sprejmemo drugačen sklep. 

Sklep  številka 17.3.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z  glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje popravljen 

Zapisnik 16. seje. 
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Točka 4 

 

Računovodja pove, da je inventurna komisija pričela z delom v začetku decembra in popisala 

stanje na dan 31. 12. 2022. Odpisov osnovnih sredstev in drobnega inventarja je bilo v 

vrednosti 23.833,27 €. 

 

Članica sveta je vprašala, ali je običajno, da je pri zemljiščih popravek vrednosti 0 in zakaj je 

datum pridobitve stanovanj leto 2022? 

 

Računovodja razloži, da se zemljišča ne amortizirajo, zato je popravek vrednosti nič. Za 

stanovanja  pa pove, da so bila evidentirana v poslovne knjige CIRIUS Vipava v letu 2022, na 

podlagi sklepa MIZŠ o evidentiranju. 

 

Sklep številka 17.4.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje poročilo 

inventurne komisije za leto 2022. 

 

 

 

Točka 5 

 

V. d. ravnateljice pove, da je ustanova delo v letu 2022 zastavila v skladu s svojim 

poslanstvom, vizijo, dolgoročnimi, kratkoročnimi in razvojnimi cilji, zapisanimi v Programu 

dela CIRIUS Vipava za leto 2022 in v Letnem delovnem načrtu za leto 2021/22.  

Ustanova je nadaljevala  z izvajanjem vseh izobraževalnih ter zdravstveno-terapevtskih 

programov, izvajala mobilno službo ter kot učna baza sodelovala z različnimi visokošolskimi 

institucijami ter srednjimi šolami. Povezovala se je z vrtci, osnovnimi šolami in drugimi 

javnimi zavodi,  gospodarstvom in nevladnimi organizacijami.  

Izpeljali smo zastavljene načrte, tako na šolskem kot zdravstvenem programu. Izvedli smo 

načrtovane dejavnosti: redni program, razširjeni in nadstandardni program. Izvedli smo 

utečene nadstandardne aktivnosti - hipoterapija in športni dnevi na konju, terapija s psom,  

izvedli različne planinske pohode, kolesarske izlete, šolo v naravi, akcije v okviru Specialne 

olimpiade Slovenije ter MATP programa in druge.  

 

Vikend in počitniško varstvo učencev je potekalo v skladu z načrtom. Posebej smo lahko 

veseli na dogajanje v času poletnih počitnic. Pozivu k sodelovanju se je odzvalo veliko 

posameznikov in društev. Izvedenih je bilo veliko različnih delavnic, kar dodatno krepi vezi 

in naše dobro sodelovanje z okoljem. Glasilo Studenček je bilo ponovno nagrajeno za 

najkvalitetnejše otroško in mladinsko glasilo zavodov za usposabljanje v Republiki Sloveniji. 

Ustanova je nudila mentorstvo dijakom in študentom na pedagoškem in zdravstveno - 

rehabilitacijskem področju. Nudimo tudi pripravništvo strokovnim delavcem na področju 

terapevtskih obravnav. Ustanova je skupaj z ZD Kranj in URIRS-Soča izvedla tudi sklop 

izobraževanj: Šola o zgodnji obravnali otrok z motnjami v razvoju 

 

Aktivnosti v zvezi z novogradnjo potekajo, prav tako pogovori glede prenosa zemljišč.  

 

Računovodja pove, da je poslovanje po denarnem toku pozitivno. CIRIUS izkazuje 

likvidnost. Izkaz na dan 31. 12. 2022 prikazuje presežek prihodkov nad odhodki v višini 

27.337,00 eur in ostaja na kontu nerazporejen presežek prihodkov. Uspešni smo bili na 
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pogajanjih z ZZZS za novo ceno oskrbnin. Največji stroški so bili za ogrevanje, elektriko, 

prevozi učencev, tekoča vzdrževanja in stroški službene poti mobilne službe.  

 

Sklep številka 17.5.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje Letno 

poročilo za leto 2022. 

 

 

 

Točka 6 

 

Pomočnik v. d. ravnateljice pove, da so podatki v Kadrovskem načrtu na stanje na dan 1. 

januarja 2023 in  ocena na dan 1. januarja naslednje leto. Razlika je na točki 9, kjer so 

predvideni pripravniki. V naslednjem letu je predviden vsaj eden. Na drugih postavkah so 

številke podobne kot pri prejšnjem letu.  

 

Sklep številka 17.6.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje 

Kadrovski načrt za leto 2023. 

 

Računovodja pove, da v letu 2023 načrtujemo prijavo na razpis za izvedbo investicijsko 

vzdrževalnih del. Kupili bomo tehtnico za tehtanje oseb na invalidskih vozičkih in 

nadomestili dotrajano omaro za zdravila v ambulanti. Zaradi dotrajanosti načrtujemo 

zamenjavo osebnega službenega vozila. Zaradi dotrajane stavbe je del sredstev načrtovan za 

nepričakovana popravila. Investicijski odhodki iz tržne dejavnosti bodo namenjeni servisu in 

čiščenju nape v kuhinji. 

 

Pomočnica v. d. ravnateljice pove, da je bil nakup tehtnice predviden že prej, vendar smo 

usposobili staro tehtnico, ki je sedaj odpovedala. Uporabljali jo bomo za tehtanje otrok, ki so 

v okviru programa SOS. 

 

Član sveta je primerjal lanski plan in iz naslova prihodkov od prodaje blaga  in storitev na 

trgu in ugotovil, da so se prihodki povečali. Zanima ga vzrok.  

Računovodja razloži, da so to prihodki iz tržne dejavnosti. Razlika med lani in letos je v tem, 

da bazena zaradi korone nismo oddajali. Povečali so se tudi prihodki od hrane, zaradi 

podražitve.  

 

Sklep številka 17.7.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje Finančni 

načrt za leto 2023. 

 

V. d. ravnateljice pove, da smo si v Programu dela zadali dolgoročne in kratkoročne cilje.  

Izpostavila bi: Zagotavljanje ustreznih materialnih pogojev in zagotavljanje pozitivnega 

poslovanja, podpora inkluziji ter novi programi za gibalno ovirane. Znotraj teh ciljev pa smo 

aktivnosti razširili na več kazalnikov. 

 

Sklep številka 17.8.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje Program 

dela za leto 2023. 
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Točka 7 

 

Predsednica Sveta zavoda pove, da je svet na prejšnji seji sprejel naslednji sklep: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 11 glasovi ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) je sprejel sklep, da 

pozove vodstvo, da pripravi predlog nastanitve in varstva dnevnih otrok med šolskimi dnevi 

kot nadstandardno dejavnost in preveri usklajenost  predloga z zakoni. 

 

Vsi člani Sveta so dobili predlog novega cenika in kalkulacije cen. 

 

Predsednica Sveta zavoda da besedo računovodkinji, da pojasni izračune cen: Cene so za 

vikende in varstvo med tednom izračunane kot tržna dejavnost in ločene od ostalih storitev 

Ciriusa. Kader, ki te storitve izvaja to opravlja kot nadure. Poleg varuhov negovalcev so pri 

vikend varstvu všteti tudi drugi kadri (čistilka, kuharica, hišnik). Poleg osnovnega dela so 

prišteti tudi pripadajoči dodatki (za nedeljsko delo, popoldansko delo...).  

 

Za počitniško varstvo ostajajo cene enake, 20 in 28 eur.  

 

Članica sveta pove, da je bilo na sestanku v kabinetu  predsednika vlade rečeno,  da MIZŠ 

krije vse materialne stroške in stroške dela za počitniško varstvo in da starši krijejo samo 

strošek prehrane. 

 

V.d. ravnateljice razloži, da je v kratkem napovedan sestanek na MIZŠ-ju. Dokler nima 

ustanova napisane ustno izrečene obljube, ne more spremeniti cenika. 

 

V. d. ravnateljice razloži potek pogovorov z MIZŠ-jem. Po 2. sestanku v kabinetu 

predsednika vlade je večkrat na MIZŠ poslala mail z vprašanji glede počitniškega varstva, 

vendar nanje ni dobila odgovora. Konec januarja je ponovno poslala dopis z naslovom Nujno 

in dobila vabilo na sestanek na MIZŠ dne 1. 2. 2023, ki pa je zaradi njene bolniške odpadel. 

Ponovno je sklican sestanek na MIZŠ-ju, 2. 3. 2023. Udeležili se ga bosta v. d. ravnateljice in 

pomočnica, da se  ustanova z ministrstvom uskladi. 

 

Predsednica Sveta zavoda pove, da je svet na prejšnji seji sprejel tudi naslednji sklep: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 10 glasov ZA, 0 PROTI, 1 VDRŽAN ) sprejme, da zaradi 

trenutnega stanja, predvidenega sestanka na MIZŠ-ju dne 1. 2. 2023 ter potreb staršev in 

otrok, podaljša veljavnost cenika, ki velja od 1. 9. 2022, ter določa prehodno obdobje, v 

katerem se vzpostavi zakonito stanje. Svet staršev do 20. 2. 2023 razišče potrebe staršev. 

Vodstvo pripravi do 23. 2. 2023 okvirje za nadstandardno dejavnost in kalkulacije za 

izvajanje nadstandardne dejavnosti. Svet Ciriusa na seji sveta 28. 2. 2023 odloča o nadaljnjih 

korakih. 

 

Predsednica Sveta zavoda pove, da  je predsednica sveta staršev  poslala rezultate ankete, ki 

so jih prejeli vsi člani z gradivom. Z anketo je svet staršev ugotavljal potrebo po dnevnem 

varstvu in po nočitvah med tednom. Iz ankete je razvidno, da približno 10 staršev potrebuje 

vsak teden dnevno varstvo in nočitve, še 10 staršev pa to potrebuje mesečno. 

 

Član sveta pripomni, da je bilo ob sprejetju cenika septembra 2022 rečeno, da se bo za 

obdobje od septembra do januarja naredilo finančno analizo, vendar tega še vedno ni prejel. 

Zato še vedno nima podatka, kako je septemberska podražitev vplivala na povpraševanje 

storitev iz naslova varstva.  
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Vodstvo pove, da je za prejšnjo sejo  pomočnica v.d.  ravnateljice pripravila pregled števila 

vključenih učencev v varstvo. 

 

Član sveta je vprašal, v čem se nov predlog razlikuje od prejšnjega, od kod tako povečanje 

postavk? 

 

V. d. ravnateljice razloži, da je vodstvo po sklepu  Sveta pripravilo cenik za varstvo kot 

nadstandardno dejavnost in prebere zadnji mail iz MIZŠ:  

V zvezi z vašim dopisom vam odgovarjamo, da je ravnatelj na podlagi 49. člena Zakona o 

organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS, št. 12/96, 23/96, 22/00 - 

ZJS, 64/01, 101/01 - odl. US, 108/02, 34/03, 79/03, 65/05, 129/06, 36/08, 58/09, 64/09, 65/09, 

20/11, 40/12 - ZUJF, 57/12 - ZPCP-2D, 2/15 - odl. US, 47/15, 46/16, 49/16, 25/17 - ZVaj, 

123/21, 172/21, 207/21, 105/22 - ZZNŠPP, 141/22, 158/22 - ZDoh-2AAZOFVI) odgovoren 

za zakonitost dela. V zvezi z izvajanjem počitniškega in vikend varstva ali drugih oblik 

varstva vam odgovarjamo, da je Cirius Vipava vzgojno-izobraževalni zavod, za katerega velja 

zakonodaja s področja vzgoje in izobraževanje, ki počitniškega in vikend varstva ne določa 

niti ne ureja, saj gre za nadstandardne programe. 

Lahko pa tovrstno obliko varstva Cirius Vipava ponudi v okviru nadstandardnega programa, 

za katerega pa mora pridobiti tudi finančna sredstva in soglasje sveta zavoda. 

Zavod lahko na podlagi 56. člena Pravilnika o normativih in standardih za izvajanje vzgojno-

izobraževalnih programov za otroke s posebnimi potrebami (Uradni list RS, št. 59/07, 70/08, 

5/11, 56/14, 66/15, 47/17, 24/18, 54/21, 161/22)  sistemizira tudi druga delovna mesta za 

opravljanje nalog, ki presegajo elemente za sistemizacijo delovnih mest, določenih v 51., 52. 

in 53. členu tega pravilnika, ali pa sistemizira določeno delovno mesto v večjem obsegu, kot 

je določeno z normativi in standardi v II. poglavju tega pravilnika. 

V primeru iz prejšnjega odstavka si mora potrebna sredstva za opravljanje teh nalog 

zagotoviti iz proračuna lokalne skupnosti; sredstev, pridobljenih z opravljanjem 

nadstandardnih storitev v skladu s sklepom sveta zavoda; drugih virov. 

 

V. d. ravnateljice pove, da je to velika podražitev in vodstvo se tega zaveda. Iskali so že 

možne rešitve. Ena možnost je zbiranje sredstev preko SMS-ov.  

 

Članica sveta pove, da občina Vipava trenutno za ta namen nima predvidenih sredstev. 

Predlaga, da bi sredstva pridobili iz drugih virov, npr. evropski razpisi.  

 

Članica sveta pove, da je to huda stiska za družine, ki to nujno rabijo.  

 

Članica sveta razume stisko staršev. Dejstvo pa je, da je Cirius ustanova, katere glavna skrb je 

skrb za učence. Skrb za družine pa je naloga drugih  institucij v državi. MIZŠ od ustanove 

zahteva, da ravna tako kot predpisuje zakon. Vodstvo CIRIUS-a ne more spreminjat zakonov.  

 

Članica sveta pove, da je to je urgentno stanje za družine. Cenik je dejstvo.  

 

Računovodkinja predlaga, da se uporabi sredstva iz šolskega sklada, trenutno je v šolskem 

skladu nekaj sredstev.  
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Član sveta pove, da je do tega prišlo, ker imamo opravka z birokrati. Rabimo vodjo, ki bo to 

uspel izpeljati in šel na vlado. Člane sprašuje, na kakšen način bomo to izpeljati in ugotavlja, 

da bi to moralo biti narejeno že pred petimi leti.  

 

Članica sveta doda, da je prvi sestanek v kabinetu predsednika vlade imel rezultat: obljubo 

znižanje cen počitniškega varstva. Tisti sestanek se je zgodil zaradi staršev, ker so se borili. 

 

Članica sveta pove, da so to politične odločitve. Vodstvo teh premikov ne more narediti, 

lahko jih le poslanci. Edina varjanta so sistemske spremembe.  

 

Predstavniki staršev so opozorili, da Svet staršev še ni bil seznanjen s cenikom. Predlagajo, da 

se Svet staršev s predlogom seznani in se do takrat podaljša veljavnost obstoječemu ceniku.  

 

Predsednica Sveta zavoda je povedala, da ostale postavke iz cenika veljajo. Zdaj 

podaljšujemo le postavke v zvezi z varstvom, ki so veljale do 31. 1. 2023 in smo jim na seji 

26. 1. 2023 podaljšali veljavnost do 28. 2. 2023. 

  

Ugotovitveni  sklep:  

Svet Ciriusa ugotavlja, da Svet staršev še ni podal svojega mnenja, zato o predlaganih 

cenah za varstvo še ne morejo glasovati. 

 

Sklep številka 17.9.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 3 glasov ZA, 1 PROTI, 5 VZDRŽAN) ne potrjuje 

podaljšanje cenika. 

 

 

 

Točka 8 

 

Predsednica sveta pove, da je članica sveta na Svet zavoda naslovila dopis, v zvezi s sumom 

na kršenje pravic staršu otroka, ki obiskuje CIRIUS Vipava. V dopisu navaja, da jo je starš 

prosil, da skupaj z njim prisostvuje na sestanku pri obravnavi rešitev za boljše počutje 

njegovega otroka v šoli in za razrešitev njegovih stisk. S strani vodstva zavoda je bila njena 

prisotnost na sestanku zavrnjena. Meni, da gre za sum kršitve 53. in 54. člena ZUP-a ter da to 

ni ustrezen in strokoven način komuniciranja vodstva zavoda s starši v dobro otroka, zato želi, 

da se Svet zavoda glede tega opredeli. 

 

V. d. ravnateljice pove, da je bil sestanek s starši in svetovalno službo napovedan z namenom, 

da se razreši konflikt. Pooblaščenec je uradna oseba v upravnih postopkih, zato je sum na 

kršenje 53. in 54. člena ZUP neutemeljen. 

 

Članica sveta pove, da je želela biti mami v podporo, saj je začutila njeno stisko. 

 

Ugotovitveni sklep: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava je seznanjen z dopisom glede suma na kršenje pravic staršu 

otroka. 
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Točka 9 

 

Predsednica Sveta zavoda pove, da smo zaprosili Svet staršev za sklep, na podlagi katerega je 

predsednica sveta staršev v imenu Sveta staršev napisala in razposlala dopis »Mnenje in poziv 

vsem deležnikom«. Predsednica sveta staršev se je pod dopis podpisala v imenu Sveta staršev, 

zato meni, da je prekoračila svoja pooblastila. 

 

Sklep, ki ga je ga je sprejel Svet staršev po tem, ko je bilo pismo že poslano se glasi: Svet 

staršev CIRIUS Vipava v celoti podpira vsebino pisma in seznanitev odgovornih oseb s 

pisanjem v zadevi mnenje in poziv vsem deležnikom pred 15. sejo sveta zavoda CIRIUS 

Vipava z dne 25. 1. 2023. 

 

Zaradi odsotnosti predsednice sveta staršev se razprava prekine in prenese na naslednjo sejo. 

 

 

 

Točka 10 

 

Predsednica Sveta zavoda pove informacije o redni delovni uspešnosti ravnateljev za leto 

2022. V okrožnici MIZŠ je zapisano, da glede na zahtevne okoliščine v letu 2022, Ministrstvo 

za vzgojo in izobraževanje priporoča, da se za delovno uspešnost nameni 5 % letne mase 

osnovne plače ravnateljev. Zapisano je tudi predlog, da ne bi upoštevali morebitne izgube pri  

poslovanju oz. nedosežene realizacije pouka. Dokler pa sklep ni objavljen v Uradnem listu, se 

takšna izjema ne sme uporabljati, zato bomo o tem odločali drugič. 

 

 

 

Točka 11 

Predsednica Sveta zavoda obvesti Svet zavoda o prodaji praznega stanovanja v Vili Ana, na 

Goriški cesti 9 v Vipavi, katerega imamo v upravljanju. Stanovanje je potrebno prenove, za 

katero kot ustanova nimamo sredstev. Izkupiček od prodaje gre v državni proračun. Ceno in 

vse ostale pogoje določi ministrstvo. Po navodilih MIZŠ moramo speljati postopek prodaje. 

Potekala bo javna objava in licitacija. 

Ugotovitveni sklep: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava je seznanjen z namero prodaje stanovanja št. 1 v Vili Ani, 

Goriška cesta 9, Vipava. 

 

 

 

Točka 12 

 

Sindikalna zaupnica prebere zapis v imenu zaposlenih, ki so bili 23. 2. 2023 na zboru staršev.  

Na njo so se obrnili zaradi tam izrečenih besed, vzdušja in nastale situacije, z  željo, da 

članom Sveta zavoda prenesem njihovo sporočilo.  

 

Zapis se glasi:  

Delo z učenci izvajamo strokovno, odgovorno in z veliko predanostjo. Z veseljem prihajamo 

v našo hišo, k našim učencem- vašim otrokom. Strokovno se izobražujemo na različnih 

področjih, sledimo novim smernicam na vzgojno- izobraževalnem področju in iščemo nove 
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pristope, rešitve pri delu z učenci. Žal, pa smo zadnje čase deležni veliko težkih, močno 

negativnih in bolečih besed, ki se nas vseh dotikajo. Besede so nas prizadele, vsi smo 

zaskrbljeni, kam peljeta takšna komunikacija in odnos. Medsebojna komunikacija in vedenje 

vseh nas namreč zahtevata odgovornost in spoštljivost. Pot, na kateri so prisotna obtoževanja, 

nekonstruktivne kritike, iskanje nesposobnosti, napak, vzbujanje negativnih čustev, ni 

uspešna in ne koristi nikomur.  Tu smo za vaše otroke - naše učence. Želimo jim le najboljše. 

 

Sledila je razprava. 

 

Članica sveta pove, da je za reševanje nesoglasij potrebna ustrezna komunikacija iz vseh strani 

(vodstvo, strokovni delavci, starši). 

Burna reakcija starša na Zboru staršev je najverjetneje odraz stiske in nemoči. 

Moti jo uporaba izraza užaljenosti s strani vodstva. Namreč to ne vodi v konstruktivno in 

strokovno reševanje situacij.  

Komentira še eno situacijo. 

Ne razume, zakaj je vodstvo zavrnilo željo starša po pomoči in prisotnosti zaupne osebe oz. 

pooblaščenca na pogovornih urah.  

 

Članica sveta pove, da sama na obravnave svoje hčerke nima pripomb, da je z delom 

zadovoljna in da so vsa njena nestrinjanja povezana z odločitvami vodstva in sveta zavoda, na 

katera svoja nestrinjanja tudi jasno naslavlja. 

 

 

Seja se je zaključila ob 20.00  uri. 

  

Zapisali:       Predsednica Sveta zavoda: 

Lilijana Volk       Alenka Premrl Lemut  
 


